

**PEJABAT DAERAH DAN TANAH
SEBERANG PERAI TENGAH**

NAIKTARAF GERAI KG PERTAMA, SEBERANG JAYA

Bilangan Butiran	Hal-hal Kerja atau Perkakas	BILANGAN DAN BESARNYA					Unit	Harga	JUMLAH
		Bil	P	L	D	Kuantiti			RM
1	<u>Kerja-kerja Permulaan</u> Menyediakan laporan bergambar sebelum, sedang dan siap kerja dan syarat-syarat am sebagai syarat-syarat kerja dengan insuran, tenaga buruh, bahan - bahan, peralatan, kenderaan dan sebagainya untuk melaksanakan kerja.								
									(harga pukal)
2	<u>Paip Air</u> Kerja memasang paip bekalan air jenis polietilena ketumpatan tinggi (HDPE) 50mm diameter dari meter bekalan utama kepada meter gerai termasuk semua jenis sambungan yang diperlukan dan kerja mengorek sedalam 900mm dan kerja menambun semula kepada permukaan asal		100.00			100.00	m		
	Kos caj pembayaran utiliti kepada Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang								(harga pukal) 15,000.00
	Kos pemasangan meter air di tandas gerai termasuk pembayaran deposit dan semua kos yang berkaitan								(harga pukal)
	Penyediaan plan sistem perpaipan baru bagi paip bekalan dan tandas								(harga pukal)
	Kerja memasang paip bekalan air jenis polietilena (PE) 32mm diameter didalam tandas termasuk semua jenis sambungan yang diperlukan dan kerja menanam paip di dalam dinding		30.00			30.00	m		
3	Bersih kawasan selepas kerja selesai								(harga pukal)
	PERINGATAN :-								
	(i) Perubahan / pindaan kerja tertakluk kepada keadaan tapak dan penyeliaan.								
	(ii) Kuantiti ini hanya sebagai panduan sahaja kepada kontraktor dan pejabat ini tidak menjamin ketepatannya.								
	(iii) Kebersihan semasa atau selepas menjalankan kerja di tapak bina mestilah dijaga.								
	(iv) Sebarang kerosakan pada sesalur perkhidmatan di bawah tanah, harta awam atau lain-lainnya akibat kerja-kerja berkenaan adalah tanggungjawab pihak pemborong sendiri.								
	(v) Permulaan kerja - kerja konkrit dan ikatan besi atau pindaan mestilah diberitahu kepada penyelia bertugas.								
JUMLAH									

**JUMLAH PERAKUAN UNTUK DIBAYAR SEBANYAK RM
(RINGGIT MALAYSIA) :**